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PROTOKÓŁ NR XL/2018 
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W PIŁAWIE GÓRNEJ 

Z DNIA 31 STYCZNIA 2018 ROKU. 
 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 10.30 

Zakończenie posiedzenia godz. 11.30 

 

Ustawowy skład Rady Miejskiej w Piławie Górnej 15 radnych. Obecnych na sesji 14 radnych, 

co stanowi 93,33 % ustawowego składu Rady. 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Dariusz Madejski: 

„Witam serdecznie państwa radnych, p. Zuzannę Bielawską Burmistrza Piławy Górnej                   

p. Burmistrz, p. Zastępcę Burmistrza Izabelę Woronowicz, p. Małgorzatę Surdyk Skarbnika 

Gminy, p. Jacka Mikusa Sekretarza Gminy.  Lista obecności stanowi załącznik nr 1. 

Ad. 2 Stwierdzenie kworum. 

Na podstawie § 25 ust. 2 Statutu Gminy Piława Górna Przewodniczący Rady stwierdził, że na 

sali znajduje się 14 radnych, wobec powyższego obrady są prawomocne. Lista obecności 

stanowi załącznik nr 2. 

Ad. 3 Przedstawienie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Dariusz Madejski: 

Zgodnie z § 18 ust. 4 – Statutu Gminy Piława Górna otrzymali Państwo zawiadomienie                    

o planowanej sesji oraz porządek obrad.  Czy są jakieś uwagi? Nie widzę. 

Punkty 1,2,3 uważam za zrealizowane. 

Ad. 4 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

Informuję, że protokół z obrad XXXIX sesji Rady Miejskiej VII kadencji był wyłożony do 

wglądu w biurze Rady oraz bezpośrednio przed sesją. Do dnia dzisiejszego nie wpłynęły żadne 

uwagi. Wobec tego zgodnie z § 41 pkt. 1 w/w protokół uznaję za przyjęty. 

Ad. 5. Informacja Burmistrza o podjętych działaniach między sesjami.   

Burmistrz: 

1. Złożyliśmy dwa wnioski do Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego. Jeden 

wniosek dotyczy dofinansowania wykonania dokumentacji na wymianę instalacji 

elektrycznej w MOK i B. Drugi wniosek na malowanie sali kinowej. Jeżeli otrzymamy 

dofinansowanie będziemy to zadanie wprowadzać do budżetu. 

2. Uczestniczyliśmy z p. Zastępcą Burmistrza w spotkaniu orgaznizowanym przez 

Wojewodę Dolnośląskiego, na którym omawiane były sprawy współpracy 

samorządów, ale przewodnim tematem były sprawy związane z obchodami 100 

rocznicy odzyskania niepodległości. W związku z tym uruchomiony został program 

„Niepodległa”, na który Piława Górna będzie składała wniosek. W Piławie Górnej 

planujemy w tym roku 4 duże imprezy m.in.:  

1) uroczystości 100 rocznicy odzyskania niepodległości, które rozpoczynają się już w 

marcu i potrwają do 11 listopada.  

2) Druga uroczystość to podpisanie trójstronnego porozumienia o współpracy 

zagranicznej. Odbędzie się to w dniach 26-27 maja br. -    - przed Dniami Piławy 

Górnej (16-17 czerwca) 15 czerwca organizujemy konferencję na temat „Osady 

Braci Morawskich”, a wiąże się to też ze spotkaniem, które odbyło się wczoraj, 

Piławę Górną odwiedzili z oficjalną wizytą współcześni przedstawiciele 

wspólnoty. Biskup Ewald Rucký z pomocnikiem Petrem Pospíšilem i Prezesem 

Fundacji Braci Morawskich Josefem Šedą . W czerwcu do Piławy Górnej trafi 
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międzynarodowa wystawa poświęcona Braciom Morawskich. Przy okazji wizyty 

czescy goście zwiedzili Piławę Górną.  

- kolejna uroczystość, którą planujemy na koniec września to uroczyste otwarcie hali 

sportowej. Zakończenie inwestycji planowane jest na koniec czerwca.  

3. W Urzędzie Miasta w Piławie Górnej odbyło się spotkanie z Prezesem Spółdzielni 

Mieszkaniowej. Rozmowy dotyczyły budowy w Piławie Górnej spółdzielczego 

budynku mieszkalnego. 

4. Miesiąc styczeń jest okresem ogłaszania przetargów, z uwagi na to, że przetargami 

zajmuje się jedna osoba w Urzędzie ogłoszony został przetarg na remont budynku ul. 

Sienkiewicza 17 i 20. Wpłynęła tylko jedna oferta na budynek nr 17 i tą ofertę 

przyjmiemy. Na drugi budynek musimy ogłosić nowy przetarg. 

5. Ogłoszony jest przetarg na remont ul. Fabrycznej, na budowę kompleksu rekreacyjnego 

przy ul. Kośmińskiej w Piławie Górnej. 

Przewodniczący Rady: 

Czy są jakieś pytania do przedstawionej informacji? 

Radna Barbara Świetlik: 

Wspomniała pani o budowie mieszkań, czy nie moglibyśmy przystąpić do programu 

mieszkanie plus? 

Burmistrz: 

Zgłosiliśmy się do programu, ale zostaliśmy odrzuceni z uwagi na to, że w gminie jest za niski 

czynsz. 

Radna Teresa Budzyk: 

Chciałam poinformować i jednocześnie zaprosić wszystkich na patriotyczne ognisko, które 

organizujemy 2 maja br. 

Przewodniczący Rady: 

Czy są jeszcze jakieś pytania. Nie widzę, wobec tego przechodzimy do następnego punktu. 
Ad. 6. Rozpatrzenie projektu uchwały: 

 a) w sprawie: zmiany Uchwały Nr 95/XXII/2016 Rady Miejskiej w Piławie Górnej z dnia 27 czerwca 

2016 roku w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowania odpadami komunalnymi 

oraz ustalenia stawki opłaty, 

Burmistrz: 

Celem uchwały jest zmiana stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Przedmiotowa uchwała będzie miała wpływ na wysokość ponoszonych opłat przez właścicieli 

nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy. Uchwała zmienia stawki, które 

obowiązują od 1 maja 2015 r. Podwyżki opłat spowodowane są zmianą Rozporządzenia 

Prezesa Rady Ministrów z dnia 06 marca 2017 r. zmieniającego rozporządzenie w sprawie opłat 

za korzystanie ze środowiska. Rozporządzenie to podnosi ceny za umieszczenie odpadów na 

składowisku. Do roku 2017 opłata ta wynosiła 24,15 zł natomiast od roku 2018 wynosi już 140 

zł/Mg. W latach następnych planowane są kolejne podwyżki tak, aby w roku 2020 osiągnęła 

poziom 270 zł/Mg. W związku z tym rosną również ceny za przekazanie odpadów do 

zagospodarowania w zakładzie RIPOK w Bielawie, gdzie wywożone są odpady z terenu Gminy 

Piława Górna. Opłata za przyjęcie odpadów o kodzie 20 03 01 (zmieszane odpady komunalne) 

wzrosła z 288,86 zł netto/Mg na 318,00 zł netto/Mg. Zgodnie z art. 6k ust. 3, rada gminy określi 

wyższe stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, jeżeli odpady komunalne 

nie są zbierane i odbierane w sposób selektywny, nie wyższe jednak niż maksymalne stawki 

opłat, które wynoszą odpowiednio dwukrotną wysokość maksymalnej stawki opłaty za odpady 

komunalne zbierane i odbierane w sposób selektywny. 
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Dotychczasowo miesięczne stawki opłat od mieszkańca wynoszą 12,00 zł                      

proponowana stawka 13,00 zł w przypadku, gdy odpady komunalne zbierane i odbierane są         

w sposób selektywny i 15,00 zł -  proponowana stawka 17,00 zł w przypadku nieprowadzenia 

selektywnej zbiórki. Mimo wzrostu stawki opłat, nowe stawki są na poziomie średnich stawek 

opłat obowiązujących w innych gminach. Zwiększeniu ulegnie różnica pomiędzy stawką opłaty 

dla mieszkańców, którzy odpady segregują i tych, którzy tego nie robią. Ma to na celu 

zachęcenie mieszkańców do selektywnego gromadzenia odpadów.  Segregowanie odpadów ma 

istotny wpływ na koszt systemu gospodarowania odpadami komunalnymi, który finansowany 

jest z opłat mieszkańców. Poprawna segregacja umożliwia osiągniecie wymaganych ustawowo 

poziomów recyklingu oraz wpływa na zmniejszenie ilości odpadów kierowanych do 

składowania, co przekłada się na ograniczenie kosztów gospodarowania odpadami. Określenia 

stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dokonano zgodnie z wymaganiami 

określonymi przepisem art. 6k ust.2 cyt. ustawy tj. wzięto pod uwagę: 

1) liczbę mieszkańców zamieszkujących gminę Piława Górna, 

2) ilość wytwarzanych na terenie gminy odpadów komunalnych, 

3) koszty funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami komunalnymi. 

Przy czym w tym ostatnim punkcie uwzględniono koszty: 

1) odbierania, transportu, zbierania z odzysku i unieszkodliwiania odpadów 

komunalnych, 

2) tworzenia i utrzymywania punktu selektywnego zbierania odpadów komunalnych, 

3) obsługi administracyjnej systemu 

4) edukacji ekologicznej w zakresie prawidłowego postępowania z odpadami 

komunalnymi. 
Przewodniczący Rady: 

Proszę o stanowisko połączonych komisji. 

W imieniu połączonych komisji głos zabrał Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego         

i Infrastruktury Technicznej Arnold Kordasiewicz, który poinformował, że projekt uchwały 

został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodniczący Rady: 

Czy są jakieś pytania? Otwieram dyskusję. 

Radna Bożena Dziendziel: 

Chcę powiedzieć, że różnica w cenie 4 zł między odpadami segregowanymi, a 

niesegregowanymi jest niewielka i ona nie zmotywuje, dlatego wstrzymam się od głosu. 

Natomiast mam pytanie ono już padło, ale nie otrzymaliśmy odpowiedzi. Jaki procent 

gospodarstw segreguje, a jaki nie? 

Burmistrz: 

Po sprawdzeniu możemy powiedzieć, że 50/50. 

Radna Teresa Budzyk: 

Te 50 na 50 wynika z dokumentacji, a w rzeczywistości może być inaczej. 

Burmistrz: 

Tak to wynika z dokumentacji, ale zadeklarować można, że się segreguje a tego się nie robi. 

Radna Barbara Świetlik: 

Ja mam odmienne zdanie, bo nie można ludzi tylko karać, należy motywować i edukować. 

Przewodniczący Rady: 

Czy są jakieś pytania? Nie widzę, wobec tego przechodzimy do głosowania. 

Następnie Rada w głosowaniu 12 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 2 głosach 

wstrzymujących podjęła UCHWAŁĘ NR 169/XL/2018, która stanowi załącznik nr 3. 
 

Ad.    b) w sprawie: zmiany Uchwały Nr 97/XXII/2016 Rady Miejskiej w Piławie Górnej z dnia 27 

czerwca 2016 roku w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości, 
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Burmistrz: 

Zmiana uchwały polega na tym, że w nowej deklaracji nie podajemy ceny. Ta zmiana nie powoduje 

tego, że mieszkańcy będą musieli składać nowe deklaracje. Dotyczy to tych osób, które będą składać 

nowe deklaracje, bądź będą robić zmiany. Dlatego wnoszę o podjęcie tej uchwały. 

Przewodniczący Rady: 

Proszę o stanowisko połączonych komisji. 

W imieniu połączonych komisji głos zabrał Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego         

i Infrastruktury Technicznej Arnold Kordasiewicz, który poinformował, że projekt uchwały 

został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodniczący Rady: 

Czy są jakieś pytania? 

Radna Halina Przepiórka: 

To znaczy, że ja jak złożyłam deklarację na 12 zł, a teraz jest 13 to deklaracji nie składam. 

Burmistrz: 

Nie składa Pani deklaracji. Będziemy wysyłać informacje do mieszkańców, że cena wzrosła. 

Przewodniczący Rady: 

Czy są jakieś pytania? Nie widzę, wobec tego przechodzimy do głosowania. 

Następnie Rada w głosowaniu 14 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, bez głosów 

wstrzymujących podjęła UCHWAŁĘ NR 170/XL/2018, która stanowi załącznik nr 4. 
 

Ad.    c) w sprawie: przyznania pierwszeństwa dotychczasowemu dzierżawcy w nabyciu nieruchomości, 

stanowiącej własność Gminy Piława Górna, 

Burmistrz: 

Nieruchomość podlegająca sprzedaży, dla której prowadzona jest przez Sąd Rejonowy w 

Dzierżoniowie Księga Wieczysta SW1D/00030653/3, zabudowana jest budynkiem użytkowym 

o pow. 249,60 m2, na parterze którego znajduje się lokal handlowy wraz                                                 

z zapleczem i stanowi własność Gminy Piława Górna. Nieruchomość w całości, została oddana 

w dzierżawę. Lokalizacja przedmiotowej nieruchomości nie koliduje z zapisami miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dzielnicy śródmiejskiej Piławy Górnej, 

zatwierdzonego Uchwałą Rady Miejskiej Nr 229/XLV/2010 z dnia 25 sierpnia 2010 r. 

(Dz.Urz.Woj. dolnośląskiego nr 194/2010, poz. 2968).  

Zgodnie z art. 34 ust. 6, 6a i 6b ustawy o gospodarce nieruchomościami, Rada Miejska w drodze 

uchwały, może przyznać dotychczasowym dzierżawcom, pierwszeństwo w nabywaniu 

nieruchomości zabudowanych budynkami użytkowymi, stanowiących w całości przedmiot 

dzierżawy.  
Burmistrz: 

Przewodniczący Rady: 

Proszę o stanowisko połączonych komisji. 

W imieniu połączonych komisji głos zabrał Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego         

i Infrastruktury Technicznej Arnold Kordasiewicz, który poinformował, że projekt uchwały 

został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodniczący Rady: 

Czy są jakieś pytania? 

Radna Halina Przepiórka: 

Jestem za tym, bo jeżeli ktoś użytkował przez wiele lat i chce kupić to niech kupi. Natomiast 

zwróciłam uwagę na koszty i tak jak Pani Burmistrz mówi, że taka była wycena. Wiem                   

z doświadczenia rodzinnego, że wyceniają osoby przeszkolone i są w rejestrze. Zastanowiło 

mnie i chciałabym p. Burmistrz podpytać, bo jak sprzedawaliśmy działki gdzieś na peryferiach 

miasta były kwoty 32 tys.; 35 tys. za działkę pod budowę, a tutaj w centrum miasta, jest już 

obiekt i nie wiem, dokąd będzie sięgała ta działka, czy to też ten parking z przodu. 

Burmistrz: 
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Parking nie. Za budynkiem jest wąski kawałek gruntu tylko. 

Radna Halina Przepiórka: 

Miałam taką wątpliwość, czy nie jest to za mało. 

Zastępca Burmistrza: 

Budynek jest prawie stuletni, wymagający właściwie kapitalnego remontu. W Piławie 10 arowa 

działka jest sprzedawana za 35 tys., a ta działka ma 3 ary. 

Radna Teresa Budzyk: 

Jak najbardziej jestem za tym, aby pierwszeństwo miał dotychczasowy użytkownik. Ta cala 

działka ma 3 ary? 

Zastępca Burmistrza: Cała działka ma 3 ary łącznie z budynkiem, który tam stoi. 

Radny Dariusz Madejski: 

Uważam, że pierwszeństwo się należy. Wycenę robił rzeczoznawca i ja ufam tej wycenie. 

Przewodniczący Rady: 

Czy są jakieś pytania? Nie widzę, wobec tego przechodzimy do głosowania. 

Następnie Rada w głosowaniu 14 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, bez głosów 

wstrzymujących podjęła UCHWAŁĘ NR 171/XL/2018, która stanowi załącznik nr 5. 
Ad.    d) w sprawie: przyjęcia Gminnej Strategii Rozwiazywania Problemów Społecznych na lata 

        2018-2021, 

Podstawą prawną opracowania i realizacji „Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych na lata 2018 - 2021” jest ustawa z 12 marca 2004 roku o pomocy społecznej. W/w 

strategia realizowana będzie przez wszystkie jednostki organizacyjne Gminy, z wiodącą rolą 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Piławie Górnej. Cele zawarte w zapisach przyjmowanej 

strategii realizowane będą w oparciu o programy roczne i wieloletnie związane z polityką 

społeczną Gminy. Środki finansowe na realizację poszczególnych programów zabezpieczane 

są w budżetach rocznych przyjmowanych uchwałami Rady Miejskiej w Piławie Górnej. 

W związku z powyższym przyjęcie Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych obecnie nie rodzi skutków finansowych. Przyjęcie strategii, jej wdrażanie oraz 

monitoring i nadzór nad realizacją strategii pozwolą na rozwiązanie, czy chociaż częściowe 

ograniczenie problemów społecznych, które obecne są w życiu mieszkańców Piławy Górnej 

Przewodniczący Rady: 

Proszę o stanowisko połączonych komisji. 

W imieniu połączonych komisji głos zabrał Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego         

i Infrastruktury Technicznej Arnold Kordasiewicz, który poinformował, że projekt uchwały 

został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodniczący Rady: 

Czy są jakieś pytania? Nie widzę, wobec tego przechodzimy do głosowania. 

Następnie Rada w głosowaniu 14 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, bez głosów 

wstrzymujących podjęła UCHWAŁĘ NR 172/XL/2018, która stanowi załącznik nr 6. 

 
 Ad.   e) w sprawie: współpracy Gminy Piława Górna Piława Górna z miastem Kriftel (Republika 

Federalna Niemiec) oraz miastem Airaines (Republika Francuska), 

Burmistrz: 

Podstawą nawiązania współpracy są wzajemne kontakty, które rozpoczęły się pisemną 

deklaracją współpracy między Kriftel a Piławą Górną w 2011 roku. Pierwsze spotkanie 

przedstawicieli samorządu Kriftel i Piławy Górnej odbyło się 11 września 2013 w Piławie 

Górnej. Współpraca ta rozszerzyła się na Airaines, partnera zagranicznego Kriftel. Skutkiem 

była w 2014 roku deklaracja współpracy między Airaines i Piławą Górną. Pierwsze wspólne 

spotkanie reprezentantów Airaines, Kriftel i Piławy Górnej miało miejsce 7 listopada 2014 roku 

w Airaines. Delegacje zaprzyjaźnionych miast odwiedzały się wzajemnie. Dotychczas odbyło 
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się 9 takich spotkań, zaś młodzież z Kriftel, Airaines i Piławy Górnej już trzykrotnie 

wypoczywała razem. Spotkania i wymiana młodzieży zaowocowały nawiązaniem osobistych 

relacji pomiędzy starszymi i młodszymi mieszkańcami zaprzyjaźnionych miast, które są 

kontynuowane na płaszczyźnie prywatnych kontaktów. Współpraca miast partnerskich to 

dowód intensywnej działalności miasta na arenie międzynarodowej i świadectwo jego rozwoju 

i działalności na rzecz wspierania procesu jednoczenia Europy i promowania aktywności 

obywatelskiej. Przystąpienie do umowy partnerskiej pozwoli na nawiązanie oficjalnej 

współpracy międzynarodowej w dziedzinach: kultury, oświaty, gospodarki, turystyki, 

tworzenia wspólnych projektów oraz wszelkich innych 

Współpraca miast partnerskich pozwoli na wymianę doświadczeń wśród mieszkańców na 

wielu płaszczyznach i wielu obszarach życia. Współpraca z nowymi miastami to nowa sieć 

kontaktów wewnątrz wielokulturowej społeczności Europy. Wyrażenie zgody na współpracę 

Gminy Piława Górna z miastem Kriftel (Republika Federalna Niemiec) oraz miastem Airaines 

(Republika Francuska) i jej wejście w życie nie wiąże się z żadnymi kosztami finansowymi dla 

Gminy Piława Górna. W ramach dalszej współpracy będą ponoszone koszty finansowe 

związane z działaniami na rzecz partnerstwa i przyjaźni między miastami. Wynikać one będą 

ze wspólnych ustaleń w oparciu o umowę partnerską o współpracy. W/w środki finansowe będą 

zabezpieczane w budżecie Gminy w kolejnych latach współpracy. 
Przewodniczący Rady: 

Proszę o stanowisko połączonych komisji. 

W imieniu połączonych komisji głos zabrał Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego         

i Infrastruktury Technicznej Arnold Kordasiewicz, który poinformował, że projekt uchwały 

został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodniczący Rady: 

Czy są jakieś pytania? Nie widzę, wobec tego przechodzimy do głosowania. 

Następnie Rada w głosowaniu 14 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, bez głosów 

wstrzymujących podjęła UCHWAŁĘ NR 173/XL/2018, która stanowi załącznik nr 7. 
Ad.    f)  w sprawie: dokonania zmian w budżecie Gminy Piława Górna na rok 2018. 

Burmistrz: 

Projekt uchwały został omówiony szczegółowo przez p. Skarbnik na posiedzeniu komisji. Przypomnę 

tylko, że do załącznika inwestycyjnego dodaliśmy dwa zadania 12 i 10 Rewitalizację parku miejskiego 

i Klub Senior +.Załącznik inwestycyjny opiewa na kwotę 6 375 tys. zł. Wnoszę o podjęcie uchwały.  

Przewodniczący Rady: 

Proszę o stanowisko połączonych komisji. 

W imieniu połączonych komisji głos zabrał Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego         

i Infrastruktury Technicznej Arnold Kordasiewicz, który poinformował, że projekt uchwały 

został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodniczący Rady: 

Czy są jakieś pytania? Nie widzę, wobec tego przechodzimy do głosowania. 

Następnie Rada w głosowaniu 14 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, bez głosów 

wstrzymujących podjęła UCHWAŁĘ NR.174/XL/2018, która stanowi załącznik nr 8. 
Ad 7. Przyjęcie sprawozdania z prac połączonych Komisji Rady za rok 2017. 

Przewodniczący Rady: 

Mam propozycję, aby nie czytać tych sprawozdań, ponieważ były one zatwierdzone na posiedzeniu 

komisji. Czy są może jakieś uwagi? Nie widzę, wobec tego przejdziemy do głosowania. 

Następnie Rada w głosowaniu 13 głosami „za’, bez głosów wstrzymujących, bez głosów przeciwnych 

zatwierdziła sprawozdanie z pracy połączonych komisji rady, które stanowi załącznik nr 9. 

W trakcie głosowania obecnych 13 radnych. 

Ad.8. Przyjęcie sprawozdania z pracy Komisji Rewizyjnej za rok 2017. 

Przewodniczący Rady: 

Czy są uwagi do sprawozdania komisji Rewizyjnej? Nie widzę, wobec tego przechodzimy do 

głosowania. 
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Następnie Rada w głosowaniu 13 głosami „za’, bez głosów wstrzymujących, bez głosów przeciwnych 

zatwierdziła sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej, które stanowi załącznik nr 10. 

Ad.  9. Przyjęcie sprawozdania z działalności Rady Miejskiej w Piławie Górnej za rok 2017. 

Wiceprzewodnicząca Rady: 

Odczytała sprawozdanie z pracy Rady Miejskiej w Piławie Górnej za rok 2017. 

Przewodniczący Rady: 

Czy są może jakieś uwagi? Nie widzę, wobec tego przejdziemy do głosowania. 

Następnie Rada w głosowaniu 14 głosami „za’, bez głosów wstrzymujących, bez głosów przeciwnych 

zatwierdziła sprawozdanie z pracy Rady Miejskiej w Piławie Górnej za rok 2017, które stanowi 

załącznik nr 11. 

W trakcie głosowania obecnych 14 radnych. 

Ad. 10. Zapytania i wnioski radnych. 

W punkcie 10 głos zabrali radny Tomasz Piech, który zapytał o to czy gmina finansuje cipowanie psów 

Burmistrz: 

Nie finansuje. W przyszłości jak będzie obowiązek to będziemy musieli to robić, ale wiąże się to też z 

obsługą wetrynaryjna. 

Ad. 11. Sprawy różne. 

W sprawach różnych Przewodniczący Rady poinformował radnych o korespondencji, jaka wpłynęła do 

Rady. 

Ad. 12. Zakończenie sesji. 

Przewodniczący Rady po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad zakończył 40 sesję Rady 

Miejskiej. Ustalono termin następnej sesji na 28 lutego 2018 roku o godz. 10.30. 

 

 


